
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 13.05.2019 

Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold  
Tid Deltagere: d. 13-05 2019 kl. 19.00-21.30 Kan 
evt forlænges til 22,00, men så heller ikke 
længere!!! 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Jesper Hansen/Jens-Erik Petersen 
Referent:  Jens-Erik 
Særlig indbudte: Michael Kristiansen og Tommy Lauth fra 20,00 
 
Afbud:  Lars Hoppe Søe 
 

  Emne Hvad skal vi udrette? 
Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden Godkendelse  2 min Dagsordenen blev godkendt efter drøftelse af, 
hvem  
bestyrelsen kunne indbyde til mødet jvf 
Forretningsordenen 

2. Økonomi 
Tommy 
 

Vi  følger op på 
økonomien og 
diverse spørgsmål 
desangående 

Tommy Status og forventet 
regnskabsresultat 
 
 
 
 
Kontingentrestancer 
 

15 min Tommy kommenterede det fremsendt 
regnskab, der 
ved årsafslutningen vil udvise et underskud på 
kroner 50.000,-. Forventede sponsorindtægter 
pr 1. juni på kroner 80.000,-, vil dog ændre 
status til et plus på kroner 30.000,- 
Kun 2 kontingentrestancer i foråret. Flot.  
Enkelte spillere er dog blevet ”Black-listede,” 
indtil de betaler deres restance. 

3. Sponsorudvalg Status 
 

Orientering om arbejdet i udvalget MK 
Martins arbejde for 1. div damer 

5 min Punktet blev udsat til næste møde. 

4. Hjemmeside Status og oprydning 
 

Status Bliver hjemmesiden brugt eller er det 
Facebook? 

5 min 
 

Henning arbejder stadig med opdatering af 
Hjemmesiden. Det er vigtigt med eksakte data 



og personoplysninger, når man søger 
informationer på Hjemmesiden 
Drøftelse af om de enkelte årgange bruger 
Hjemmesiden eller egne Facebook sider endte 
med både og. Det er vigtigt, at der er billeder af 
f.eks bestyrelsen og deres ansvarsområde på 
Hjemmesiden. Vi forsøger at finde nogen til at 
lægge kommende kampe og resultater på 
Hjemmesiden. Ungdomsspillere? 

5. Status HG H Status Orientering ved Michael Helsinghoff 
 
 
 
 
 
Hjemkomst af U 19 spillere 
 
 
 
 
Nyt om Sportschef 
 
 
U 10 drenge. Samarbejde med NIF 

10 min Michael orienterede om status på herresiden. 
2.holdet ”hænger,” og der skal mere styr på 
holdet næste sæson. Michael er i gang med at få 
træner kabalen til næste sæson på plads. Lidt 
usikkerhed om U 16/17. Der arbejdes videre 
Tidligere U 16/17 spillere på vej tilbage, skal 
være særdeles velkomne i lighed med andre 
spillere.  
Måske afholdes der et informationsmøde, som  
Helsinghoff er ansvarlig for. Jens-Erik orienterer  
Thomas Thomsen. 
Sportschefen er ”gået i hi!” Vi har intet hørt 
siden januar, hvorfor der heller ikke udbetales 
løn! 
Samarbejdet med NIF om U 10 drenge stopper 
pr 30. juni. Der eksisterer ingen aftale om 
fortsat samarbejde! 

6. Status HG Q Status 
 

Noget vi skal have klaret her og nu? Planer 
fremadrettet? 

10 min Et oplæg fra Thomas Rune og Martin Rowland 
om elitefodbold på pigesiden på baggrund af 



 
 
 

Drøftelse på baggrund af møde 7. maj. 
Medlemsmøde eller ekstraordinær general- 
forsamling? 

mødet 7. maj blev drøftet indgående. Især 
økonomidelen blev vendt. 
Tommy og Jesper udarbejder et budgetforslag 
på baggrund af kendte tal til næste møde, hvor 
der i mellemtiden arbejdes videre med 
oplægget. Er det en bestyrelses- eller 
generalforsamlingsafgørelse, der skal udstikke 
kursen? 
Der arbejdes med træneraftalen til kommende 
sæson. 

7. Strategimøde 
 

Hvad vil vi med 
klubben? 

Kort oplæg ved Jesper og Jens-Erik samt 
gerne  
Michael Kristiansen 

10 min Punktet blev udsat 

8. Træningsplan fra uge 
27 til 31 
Kampbaner 

 Kort orientering  ved Michael og Jens-Erik 5 min Der udsendes mail om træningsønsker i 
sommerferien. Når planen er lavet, ændres der 
grundlæggende ikke på de tildelte tider eller 
søges ekstratider. 

9. Materialehytte og –
forvalter 
 

 Drøftelse af den nuværende ordning og 
materi- 
aleforvalterens arbejde.  
Status 

5 min En forsøgsordning med en ugentlig åbningstime 
gav ikke mange besøg. Bedre med telefoniske 
aftaler eller pr mail. Bestyrelsen ser gerne en 
anden ordning end nuværende. Jens-Erik 
meddeler Claus, at vi stopper ordningen med en 
materialeforvalter 

10. Sportscollege 
 

Nyt herfra Lars Hoppe Søe orienterer 5 min Bestyrelsen føler sig lidt på ”Herrens mark!” da 
vi ikke hører noget konkret og ikke kender, de 
indgåede aftaler. 
Jens-Erik kontakter Lars for informationer og 
materialer samt aftaler. Øjensynlig kører det 



godt, men vi ved det ikke, og ej heller om vi 
betaler til noget, vi ikke skal. Gerne se, hvordan 
ledelse og økonomi hænger sammen 

11. Evt. Alle   5 min Emner til næste bestyrelsesmøde: 
Elitesatsning piger/damer 
Målsætning ved Michael Helsinghoff 
Generalforsamling og mulige 
bestyrelseskandidater 

 


